
ROMANIA
JUDETUL ARGE$

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astlzi 28.03 .2023 cu ocaziadesf5;urlrii gedin{ei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu Golegti.

$edinfa este legal constituitd qi a fost convocat6 de primarul comunei Schitu Goleqti in baza
prevederilor art. 133 alin. (1) din OUG nr. 5712019 privind Codul administrativ gi a Dispoziliei de
convocare nr. 121 122.03.2023.

$edin{a se desllqoard la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezen{i 15 consilieri
locaf i din numdrultotal de l5 consilieri aflali in funclie.

La gedinld mai participd dl Miri1d Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Golegti, dl Vldduc[
Cdtdlin, secretar general al comunei, dna Leca Cristina, inspector superior la compartimentul contabilitate,
impozite qi taxe locale qi dl Nicoard Gheorghe, gef S.V.S.U.

Pregedinte de;edin!5 este dl Balcd Constantin care prezintd proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al qedin(ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golesti din
data de 28.02.2023.

2. Depunerea jurEmffntului de cltre dl Dobre Costel, consilier local.
3. Proiect de hotlrire privind modificarea componenfei comisiilor de specialitate nr.2 gi

nr.3 din cadrul Consiliului Local Schitu Goleqti.
4.Prezentarea adresei nr.12102.03.2A?3 a Asocia{iei Utilizatorilor Piqunilor Comunale qi

a Crescitorilor de Animale Schitu Gole;ti, inregistrati la Primlria Schitu Golesti cu nr.
2027t02.03.2023 .

5. Proiect de hotlrire privind aprobarea Contului de execu{ie al bugetului local rle
venituri qi cheltuieli,la data de31.12.2022.

6. Proiect de hotlrire privind rectificarea bugetului local de venituri qi cheltuieli al
comunei Schitu Goleqti, pe anul 2023.

7. Proiect de hotlrire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal e.A.Z) pentru
schimbare de zoni functional5 si intocmire Regulament Local de Urbanism (RL.U.) in vederea
realizilrii investifiei "infiinlare fabricl de pele{i in cadrul societl{ii A.I.V. Material Construct
SRL', in comuna Schitu Golesti, sat Schitu Gole;ti, jude{ul Argq.

8. Proiect de hotlrdre privind organizarea unei comisii mixte in vederea verificirii
modului in care au fost stabilite loturile propuse Ia dezmembrarea terenului identificat cu nr.
cadastral 80193, inscris in cartea Funciari nr. 80193 schitu Golqti.

9. Proiect de hotlrire privind insuqirea Raportului de evaluare privind stabilirea valorii
redevenfeilvalorii de pia{I a "terenului intravilan in suprafa(i de 50976 mp,', situat in comuna
Schitu Goleqti, punct "Fostul SNC', jude{ul Argeq.

10. Proiect de hotirire privind rezilierea contractului de
astfel cum a fost modificat qi completat prin actul adi{ional nr.
adifional nr. 43103.0 1.2019.

11. Prezentarea Raportului privind starea
Schitu Goleqti, in anul 2022.

inchiriere nr. 581/15. 02.2A04
7064/29.08.2017 si prin actut

economic[, social5 ;i de mediu a Comunei



12. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna
februarie 2023. Informare privind lucririle efectuate in luna februarie 2023 de cltre contravenien{ii
care au avut de prestat activiti{i in folosul comunitl{ii ;i de cltre persoanele cu sancfiuni penale
care au avut obliga{ia de a efectua munci neremunerati in folosul comunitifii locale.

13. Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele l3 puncte gi este aprobat cu 15 voturi -pentru-.

1. Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golqti din
data de 28.02.2023.

Procesul verbal este prezentat in cadrul qedinlei. La acesta sunt aduse urm[toarele amendamente:
Dl Radu M.M.: La pct. "Diverse" avem vreun r6spuns? intotdeauna la "Diverse" intreb[m c6te

ceva qi din p[cate nu primim raspuns.
Dl Balcd C-tin: Eu am mai spus cd mai bine dec6t sd citim procesul verbal, mai bine ddm

rdspunsuri la problemele dvs.
Dl $ipoteanu C.: La proiectul cu dezmembrarea terenului de la "Fosta SNC" am spus c[ valoarea

redevenlei este de I leu/mp/lun6, nu pe an cum s-a consemnat.
Dl Boghez G.M.: Cdnd a zis dl Duhomnicu N. ce documente trebuie sd aducd SC Gribo Andre

Alex SRL, eu in sensul acesta am {dcut o adresd pe data de 06.02.2023 s6-mi dea in scris ce documente
trebuie s[ prezint qi nu am primit rdspuns nici pdn[ in ziua de azi.

Dl Duhomnicu N.: S-a spus cd trebuie toate documentele.
Dl Boghez G.M.: Adic[ ce inseamndtoate? Vreau textual. Domnule secretar a{i inregistrat aceasti

adresl prin care am cerut s[ mi se spunl textual ce documente trebuie sd prezint?
Dl viceprimar: A\i fost anunlat in ;edin{a de consiliu.
Dl Boghez G.M.: Era glldgie gi nu am auzitnimic. Eu doresc un rdspuns in scris.
Dl viceprimar: S-a consemnat, s-a dat un termen. Ati fost anunalat.
Dl Boghez G.M.: Sd vedem pe pe camere. Eu nu am auzit fiindcd, era gdldgie. Am frcut adresd

scrisd qi erali obligali sd-mi dali un rlspuns in termen de 30 de zile.
Dl viceprimar: Nu ;tiu dacd era gdlSgie sau dvs nu ali fost atent.

Nemaifiind alte amendamente, se supune la vot ;i este aprobat cu l5 voturi -pentru- .

2. Depunerea jurimfintului de cltre dl Dobre Costel, consilier local.
Domnul Dobre Costel consilier local al c6rui mandat a fost validat de Judecltoria Cdmpuludg,

depune jurdmdntul in cadrul gedin{ei de astdzt conform prevederilor art. I l7 din O.U.G. nr. 5712019
privind Codul administrativ, cu modificdrile qi completdrile ulterioare.

3. Proiect de hotlrflre privind modificarea componen{ei comisiilor de specialitate nr.2 si
nr. 3 din cadrul Consiliului Local Schitu Gole;ti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. ;edin!d: proiectul de hot6rdre qi referatul de
aprobare cunr.2689121.03.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr.
2690121 .03.2023, intocmit de secretar.

Proiectul de hotlrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.2;i nr.3.
Dl primar: Potrivit regulamentului de organizare qi funcfionare al consiliului local, fiecare consilier

local face parte dintr-o comisie a consiliului local. Propunerea noastri este determinat6 cumva ;i de
profesia celor doi noi consilieri locali. Deci pentru comisia nr.3, pentru activitdfi social-culturale, culte,
inv5lamdnt, sdndtate, familie, muncS qi protecfie social6, protecfie copii, tineret gi sport, am propus-o pe
dna Stanciu Marinela care este profesor de educafie fizicd qi sport. Iar pentru comisia nr. 2, pentru
administralie publicd localf,, juridicd qi de disciplind, agricultur[, protec]ia mediului qi turism, l-am propus
pe dl Dobre Costel.

Dacd sunteli de acord cu propunereamea?



Dl viceprimar: Comisia nr.2 trebuie s5 se intruneasc[ intr-o ;edinf6 de comisie ;i sd-qi stabileasc[
un preqedinte.

Dl Balcd C-tin: Trebuie ales un preqedinte de comisie in comisia nr.2 , pentru cd nu existd la ora
actua[5.

Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrdre gi cu 15 voturi -pentru - este adoptatd
Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 27 din 28.03.2023.

4. Prezentarea adrese i nr. l2l02..Or.r2rra Asocia{iei Utilizatorilor Pi;unilor Comunale qi a
Crescltorilor de Animale Schitu Gole;ti, inregistratl la Primlria Schitu Golqti cu nr.
2027 t02.03.2023.

Dl Ghebaru F. - presedinte AUPCCA (invitat): Cred ci v-ali insuqit esenfialul acestei sesizdri.
in aceasti petilie am scos in evidenli neregulile constatate in cazulizlazului Cioc[nei. Cred cd gtiti

cd acest izlaza fost intotdeauna pentru bovine. Niciodatd nu a fost al ovinelor. Pentru imobilele bordeie
asocialia a renunfat la ele qi au fost concesionate de altcineva.

In urma acestei concesiuni, noi membrii asocialiei vrem sb gtim dacd exist5 proces verbal de punere
in posesie, dacS existi autoriza{ie de construire pentru ce s-a frcut acolo.

Noi in momentul de fa![ ne afl5m in imposibilitatea de a ne folosi de bordeiul C5. Mai este o lund
pAnI cAnd va incepe p[gunatul bovinelor, de la I mai pAnd la 3l octombrie. Vom fi in imposibilitatea de
a exploata pajiqtea pentru cd nu existd vegeta{ie pe aceasta. $i aceasta datorit[ oilor dlui Udrea Cdtnlin.

Consider cdaceastdconcesiune a bordeielor nu a fost cu acordul membrilor asociafiei, noi invocdm
incetarea unilateral[ a contractului de concesiune.

Eu mi-am asumat acest lucru, s[ apdr interesele acestei asociafii. Suntem decigi s[ mergem in
instanld pentru a ne apdra drepturile. Noi n-am deranjat pe nimeni niciodatd. Dorim s[ ni se respecte
contractul de concesiune qi a;teptdm un r[spuns oficial de la dvs.

Dl Balcd C-tin: Ce nereguli alig[sit acolo?
Dl Ghebaru F.: Cele mai importante sunt: pdqunatul permanent fErd aprobare a ovinelor pe izlaz;

avem un contract de concesiune incheiat intre primdrie gi asociafie gi nu mai avem nici un acces spre
bordeiul care este al asociafiei.

Dl Udrea C. (invitat) : C6nd am fbcut gardul acolo, fostul preqedinte al asocia{iei a venit la fala
locului. Le-am zis dacd pot face gardul pe acolo.

Dl Solomon I. (invitat): Vd prezint fotografii de pe terenul utilizat de asocialie. Nu qtiu dacd cele
discutate sunt de competenfa consiliului local. Aceasta adresd trebuia dezbdtutd de colegiul director.

Pe l6ng5 oile lui Udrea mai avem qi 70 de cai ai rudarilor. Noi trebuie sd ne ap6rSm proprietatea
concesionatd. Noi stabilisem sd depunem o ofertd pentru licitalie. Nici nu am venit.

V-am prezentat materialul acesta gi v[ cerem ajutorul. Problema este in felul urmdtor: la ce s-a
scris in adresd noi v[ cerem ajutorul pentru ceea ce este ilegal. Mai importantd este problema gunoiului.
Nici cu 300 de milioane (ROL) nu se poate face curifenie acolo. Noi vd cerem sE ne sprijinili ca si limitlm
aria acestor gunoaie.

S-a deviat cursul Rdului Bughea, l-au mai deviat gi cei de la Transgaz SA. Trebuie s[ ne dea voie
s5 intervenim ca s[ facem un baraj.

Mai avem o chestiune care s-a impdmdntenit. in asocialie sunt doud categorii de cresc[tori de
animale: unii care le lin acasd ;i allii care le trimit pe izlaz.

Dlviceprimar: Ali frcut o afirmafie cum cd bordeiele au fost cedate de dl Heroiu ;i vreli s[ le luali
inapoi. Al doilea contract de concesiune s-a incheiat pentru bordeie.

Stabilili teritoriul pentru fiecare cu gard qi gata!
Dl Ghebaru F.: Vdd cd se deviazd de la ceea ce am spus noi. Eu am venit clar in numele asocia{iei

ca sd sus{inem aceastd peti{ie. Nu vrem decAt sd ni se respecte contractul de concesiune.
Din toate vacile care ar trebui sd mearg[ laizlaz, multe sunt linute acasd pentru cI nu au ce pdguna.
Dl Udrea C.: Cdnd veneau oile de la munte unde stdteau? Stdteau pe izlaz.lzlazul nu aratd aqa din

cauzameal.



Dl Pdtraqcu F.: Cu banii primili trebuie mai int6i si se amenajeze pajigtea, dupd aceia se face gard
qi altele.

Dl Radu M.M.: Consider cd sunt doud contracte de concesiune. Avem stipulate niqte clauze clare.
Dacd se constatd cd au fost incllcate numai atunci putem sd ac{ion5m.

Dl Ghebaru F.: At6ta timp c6t in mijlocul izlazului Ciocdnei se afl6 oi, nu se va rezolva problema
aceasta niciodat[. Eu nu accept gi nu merg in continuare cu aqa ceva. Nu va fi liniqte atAta timp c6t in
m ij I ocu I izlazului C iocdn ei v a fi altd con ces i une.

Acele bordeie au fost concesionate frrd acordul membrilor asocialiei. Eu v-am spus cd sunt
probieme grave. Eu vd predau tot gi nu md mai intereseazi nimic.

Eu vreau sd incurajdm oamenii din Schitu Goleqti s5-gi creascd animalele.
Dl Balc6 C-tin: Haideli sd vedem cum putem rczolva problema aceasta, noi aici. Se poate face o

ingridire cu un culoar special pentru acces.

Dl Ghebaru F.: Dl Udrea C. s-a racordat ilegal la refeaua electricd a asocialiei. Accesul cdtre
bordeiul asocia{iei este oprit. Nu existd voinfS, nu se vrea!

Dl primar: Se fac tot felul de afirmatii . Dacd nu se concesionau acele bordeie, nu mai rdm6nea
nimic, nici mlcar o c[r5mid6.

$tifi ce s-a scris in ultimele doul articole din contractul de concesiune al bordeielor, dacd le
respectd toat6 lumea nu mai avem nimic contradictoriu. Vis a vis de acel culoar, haideli s5 stabilim de
comun acord un culoar!

Eu vreau s5 spun c[ nu trebuie si pornim de la orgolii. Nu putem s[ ne inlelegem? Suntem to{i in
aceeasi comund.

Dl BalcS C-tin: Vd luafi angajamentul ca sd nu se mai p[quneze cu oile pe perioada cdnd pe izlaz
se deslbqoar[ pdEunatul bovinelor?

Fiecare dintre concesionari s6-qi respecte limita proprietdfilor concesionate.
Dl Solomon I.: Dl Udrea trebuie s[ inleleagd cd nu are ce cAuta cu oile in izlaz. Sd-qi respecte

treaba lui gi noi sd ne vedem de treaba noastr[!
Dl primar: Vom da o dispozilie qi pentru dl Solomon I., dacd acesta glseqte animale care pasc

ilegal pe izlaz, sd poatd aplica amenzi contraven{ionale proprietarilor acelor animale.
Dl Balc[ C-tin: Existd oborul. Putefi sd lua{i oile la obor.
Dl Ghebaru F.: Sd ne spund dl Udrea de ce s-a branqat ilegal. S6-;i facd partidl de curent, separat.
Dl $ipoteanu C.: Sd-gi facd alimentare de la re{eaua electricd, de la ultimul st6lp! i

Dl Balca C-tin: Veli primi un rdspuns. Anunfali membrii asocialiei qi participa{i la o qedinfd la ca:ie
sd stabili{i nigte reguli clare care sd nu mai fie incllcate de cStre alt concesionar. Dacd gisili pe izlaz capre
sau oi, le luali la obor.

Dl Udrea C.: Sa se facd gard qi s5-gi delimiteze un culoar pentru accesul la bordei.
Dl $ipoteanu C.: Suntefi de acord s[ stabilili gi s[ respectafi un culoar de acces la bordei, de comun

acord ;i cu acordul prim[riei? :.

Suntefi de acord ca dl Udrea sd se debranqeze de la releaua electricd a asociafiei-gi sd-qi deschidl
partida separat?

Sunteli de acord s6-l invitafi la qedinfd qi pe dl Udrea C.?
Dl Ghebaru F. : Acesta nu trebuie si aducd prejudicii asocia{iei.
Dl Solomon I. Dvs stabilifi ce este legal gi ce este ilegal.
Dl Balcd C-tin: Faceti o gedint[ cu membrii asociatiei qi respectali ceea ce am discutat in sedinta

de astizi.

5. Proiect de hotirire privind aprobarea Contului de execu{ie al bugetului Iocal de venituri
;i cheltuieli, la data de31.12.2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. ;edin!6: proiectul de hotlrAre iniliat de
primarul comunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr. 2724121.03.2023 intocmit de
compartimentul fi nanciar-contabil.



Proiectul de hotf,rdre a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl primar: Conform Legii finanfelor publice locale, consiliul local aprobdpdnd" in luna mai ,

executia finalE a bugetului local precedent, deci pentru anul2022.
Am avut la venituri suma de 10.477,92 mii lei, incasdri rcalizate- 9.553 mii lei; la credite -2.20gmii lei atdtlavenituri cdt qi laincaslri. Lacheltuieli am avut sumade 11.563, 92mii lei, pldli efectuate

- 10.150 mii lei.
Nemaifiind discufii, se supune Ia vot proiectul de hotdr6re qi cu 15 voturi -pentru - este adoptatd

Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 28 din 28.03.2023.

6. Proiect de hotir0re privind rectificarea bugetului local de venituri ;i cheltuieli al
comunei Schitu GoleEti, pe anul 2023.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedin!6: proiectul de hotdr6re qi referatul de
aprobare nr. 2746122.03.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
2781122.03.2023 intocmit de compartimentul financiar contabil gi adresa nr.7878/21.09.2022 cdtre
M.D.L.P.A.

Proiectul de hotlr6re a primit aviz favorubil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl primar: Sd gtifi cd am avut o problemd cu Curtea de Conturi pentru cdne-asolicitat sd recuper6m

de la constructorul lucrdrilor de canalizare din etapal, o sum[ de peste un miliard (ROL). Ne-am judecat
in instan{i, suma de plati tn sarcina executantului a fost de 92.939Iei, sumd pe care am gi incasat-o in
urma procesului pe care l-am cdgtigat in parte.

Iar aceastd sumd, vd spuneam gi in qedinfa trecuti cd trebuie s-o ?mpdr,tim pe mai multe obiective.
Avem ceva probleme la sala de sport de la $coala Gimnaz. Nr.l Schitu Golegti, finanlatd prin C.N.l. $ti!i
cd noi ne-am angaiat printr-un protocol cu C.N.l. c[ vom asigura toate utilit6lile gi iat[ cd avem la toate
probleme. Pe de-o parte la brangamentul de energie electricd datoritd puterii foarte mari instalate, trebuie
si venim cu un brangament cu o putere mai mare gi cablul aferent.

Lacanalizatea menajerd interioar[ noi am qezut cE putem sd venim cu reteaua pe ulila povernei
gi costurile ar fi fost cumva mai mici. incd nu am ajuns u"olo 

"u 
re{eaua, a trebuit s[ scoatem reteua la

colectorul central. Este vorba de o lungime de 1 03 m, ad6ncimi de I .5- 1,6 m, cu doud c6mine de vizitare.
$i de asemenea, la instalafia de gaze, din pdcate, am uezutcd putem face branqamentul qi cu asta

- basta. Nu! Trebuie s[ ducem releaua de gaze pe o lungime de 70 m de la brangameni pdn5 la.laai.".
Astea sunt costurile, s-ar putea sd mai r[mdnd ceva. Sper sd mai rdmdnd.. Daca iam6n, r6m6n iot

in bugetul local.
Suma o trecem aici pentru cd suntem cumva presali de timp. $i azi am fost acolo; se lucreazd pe

interior.

$i mai avem o problem[. Aici, Curtea de Conturi nu ne-a anunlat cd dintr-o sum6 imputatdtot
constructorului, era vorba de situafiile impozitului pe profit, sumd de 27 mii lei pe care a;i pl5tifo, ne-o
cere Ministerul Dezvoltlrii pentru cd ei ne-au finanfat aceasti lucrare. Ne-au frcut anul tiecui o solicitare,
o aveli qi dvs la mapd. Le-am spus in anul trecut (2022) c5 nu avem de unde, aga cd vom face rost de
bani in 2023 qi vom pldti . $itrebuie s6-i d6m inapoi.

Dl Balcd C-tin: Adicd trebuie sd returndm ceea ce nu trebuia sd pldteasca.
Oricum sper ca suma aceasta de 65 mii lei sd ne ajungd pentruutilit5lile acestea de care spuneli

dvs.
Dl primar: La apd' mai trebuie s[ Iudm un apometru. Deocamdat5 nu ne-am brangat la releaua de

apd. Maitrebuie sd ludm apometru qi sa sigilim acolo.
Nemaifiind discufii la acest punct, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 15 voturi - penrru

este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 29 din 28.03.2023.



7. Proiect de hotirire privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal (P.U.Z) pentru
schimbare de zonl func{ionall ;i intocmire Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) in vederea
realizirii investifiei "Infiin{are fabrici de pele{i in cadrul societifii A.I.V. Material Construct
SRL", in comuna Schitu Goleqti, sat Schitu Golqti, jude{ul Arge,s.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedinf[: proiectul de hotbr6re gi referatul de
aprobare cunr.2782122.03.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Golegti gi raportulde specialitate nr.
2711l2l .03.2023 intocmit de dna ing Ududec M, respons. urbanism qi amenajarea teritoriului.

Proiectul de hotdr6re a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr. l, nr.2 Ei nr.3.
Dl primar: Aceasta este procedura, este vorba de o investi{ie qi anume o fabricd de pele}i. S-a

constatat c[ in cadrul urbanismului general, acolo este numai o zond de servicii gi de comer!, nu qi de
produclie. Conform reglementdrilor de urbanism, s-a cerut avizul de la Mediu. S-a ajuns la Consiliul
Judelean Argeg qi evident cI arhitectul qef al judefului i-a cerut ;i P.U.Z. S-a lEcut qi a fost avizat ;i
aprobat de pregedintele consiliului judefean . Urmeazd ca acest P.U.Z. sd fie aprobat gi in consiliul local .

Nemaifiind disculii, se supune Ia vot proiectul de hotdrdre qi cu 15 voturi -pentru - este odoptatd
HofirArea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 30 din 28.03.2023.

8. Proiect de hotlr0re privind organizarea unei comisii mixte in vederea verificlrii modului
in care au fost stabilite loturile propuse la dezmembrarea terenului identificat cu nr. cadastral
80193, inscris in Cartea Funciarl nr. 80193 Schitu Goleqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pentru qedin![: proiectul de hotirdre iniliat de
un grup de 6 consilieri locali qi raportul de specialitate cu nr.2776122.03.2023 intocmit de secretar.

Dl Balcd C-tin: Proiectul de hotSr6re a fost iniliat de un grup format din 6 consilieri.
Dl primar: Este dreptul dvs dac6 vre{i sd facefi aceastl comisie. Dacd se va merge in teren, din

partea primlriei deleg[m pe dra Albu Raluca-Elena, care rdspunde de partea de cadastru - agricol.
Aici sunt dator cu un rdspuns. E adevlrat ce s-a spus aici, cd s-a preluat de la min[ o suprafald de

133695 mp pentru cd a;a era in documentalie qi s-a intabulat 129149 mp. Eu cred cd am spus-o ;i data
trecuti dar vd repet de unde este aceasti diferen!6. Diferen{a este determinatd de urmdtorul lucru: SNC -
SA Ploiegti era reprezentatd de un director care mai venea pe aici. Au ;i dezafectat nigte qine de cale ferata
si s-a convenit cu el gi cu societatea care se ocupa de insolven{d gi de faliment, ca in schimbul datoriilor
istorice, noi sd preludm aceste terenuri. $i suntem prima comund care a preluat astfel de terenuri. Din
discuiii ni s-a spus cd ei nu au o eviden[b, clafi, a terenurilor pentru cd, dacd. o aveau ar fi de{inut gi titlu de
proprietate pentru teren. Aveau niqte inventare cu mijloace fixe. Ni s-a cerut sd ludm legdtura cu iin
topograf cu care sd colabordm, care si mdsoare tot ce inseamn6 acolo qi s-a mdsurat.

Acum pentru cd reprezentantul SC Electromec SA a cump[rat acele cl6diri, evident cd am venit in
fala dvs, dupi ce am intabulat gi noi acest teren, cu propunerea pe care o qtifi. Numai cd s-a constatat
urmdtorul lucru ;i de aici rczultddiferenfa. Vd rog sd fili atenli. Diferenla de 4546 mp este in partea sudica
exact pe unde este un teren ingrldit folosit cumva de dl Potcoavl Nicolae. Noi inilial anf mdsurat gi acolo.
In momentul de fald dacd vd uitali, vd spuneam qi cu altd ocazie cd SNCFR a intabulat calea ferati si toate
incintele.

Diferenla de 4 mii qi ceva de mp nu a mai putut si o intabuleze pentru c5 se suprapunea cu terenul
care aparline CFR Craiova. Deci de aici rezultd aceastd diferenfi. $i cdnd am preluat misurdtoarea de la
dna Dumitrescu, in momentul cdnd s-a dus la intabulare a constatat cd se suprapune cu acest teren situat
in partea sudic6 a platformei.

Dl viceprimar: Cdnd s-a preluat, eu cu dlNicoarS Gh. qi cu un reprezentantal fostei inteprinderi
miniere, au venit, ne-au arltat, ... uite pe aici... pe aici ... Dupd care, noi am chemat-o pe dna Dumitrescu
gi i-am ardtat exact cum ni s-a ardtat gi nou6, qi a frcut o mdsurdtoare. Dupd efectuarea mdsurdtorii s-a
trecut sd se fac[ cadastru qi s-a constatat cd se suprapune cu cadastrul {Ecut de CFR.

Dl primar: Nu s-a putut intabula pentru cd zonaaceia verde de la sud de platformd este la Regionala
CF Craiova. Asta e tot qi nu s-a putut intabula pentru cd era suprapunere.



Dl viceprimar: Tot aqa s-a int6mplat qi pe skada Gdrii, la stafia CFR L[z6regti, unde a trebuit sd
mutdm releaua de canalizare de pe partea dreaptd a drumului. A trebuit sd o mutdm pe partea st6ngd pentru
cb pe partea dreaptl era proprietatea CFR. Atunci am aflat qi noi cd este cadastrat qi la acest teren.

Dl primar: Din pdcate acesta este adevdrul qi de aici mai departe stabilifi aceasti comisie.
Dl Boghez G.M.: S-a intabulat de CFR frr6 acceptul comunei?
Dl primar: Da! Ce, a semnat cineva proces verbal de bun6 vecindtate? Nu a semnat nimeni.
Deci aceasta este diferenfa. Nu a luat-o nici primlria nici Electromec-ul. Acesta este purul adevdr.
Dl Radu M.M.: $i sunt toate zonele cadastrate?
Dl primar: Da.
Dl Radu M.M.: Ideea este cE tot la ei apare ca fiind necadastrat.
Dl primar: Silozul de cdrbune, cl[direa aceea nu este proprietatea Electromec-ului. A rdmas

singura clddire nepredatd.
Dl viceprimar: Nici noi n-am acceptat. Este aceastd cl[dire. De ce sd ne incircdm cu probleme!
Dl $ipoteanu C.: Eu cred cI diferenla vine gi de acolo.
Dlviceprimar: Exact. $i de acolo.
Dl $ipoteanu C.: Vi spun ce am vdzutpe hartd, pentru ci am intrat gi noi Ia OCPI gi am vdzut cd,

pe acea porliune din dreptul Electromec-ului unde sunt silozurile, nu este cadastru.
Dl primar: Silozul a r[mas ca qi clSdire gi cu spaliul pentru incinta sa sau pentru a ajunge la acesta,

a rdmas in proprietatea SNC.
Dl $ipoteanu C.: Deci inseamnd cE este un minim de suprafaf[;i de acolo.
Dl primar: $i de acolo dar qi din partea sudicd.
Dl $ipoteanu C.: $i din partea sudicd pe unde este inchis de Potcoavd, pe l6ngd cabin[. Deci ne

uit6m in drepata canalului, c6tre calea feratS.
Dl primar: Acolo este proprietatea SNCFR, au carte funciard.
Dl $ipoteanu C.: Cred cd ar trebui contestate in instanfd.
Dl viceprimar: Proprietatea SNCFR este pdnd in drumul Costild. Dacd ne uit[m un pic ;i parcul

este pe proprietatea lor.
Dl Radu M.M.: Ideea este cd tot aici la punctul acesta, cdnd vom stabili data intdnirii acolo, trebuie

sd facem o invitaEie qi cltre ISC , sd vedem dac6 toate construcliile de acolo sunt legale. Nu qtiu dac6 SNC
a construit gardul, dacd SNC reabiliteazd, hale. Nu qtiu dacd este aqa. Adicd, ideea este cd s-a construit. in
gedinla trecutd a vemit dl Sorica de la Electromec qi a spus cd platforma este a lui. Da, intradevir,
platforma betonatS este a lui dar terenul este al comunei. Gardul acela a aplrut de 1-2 ani. A inceput, ifei
se mai construiegte la el.

Dlviceprimar: Este foarte simplu. ii Aam o amend[;i ga]a, conform legislafiei in vigoare.
Dl primar: $i daca vine ISC-ul , r[spunde de urbanism. ii aa o amendl qi apoi intrd in legalitate.

Dar nu poate intra in legalitate pentru cd nu e proprietat pe teren. A considerat cd dacdare platforma poate
si construiasci. Dar nu este o problema c[ qi amenda se face venit la bugetul local.

Deci care este comisia? cei 6 consilieri qi reprezentantul primdriei?
Dl $ipoteanu C.: Cine a participat la cadastrare?
Dl viceprimar: Dna Dumitrescu, cine altcineva!? Mdsurdtoare ayea, era aceia dinainte doar c6 nu

a putut s[ intabuleze. Aqa s-a intdmplat.
Dl $ipoteanu C.: $i topometristultrebuie s5 facd parte din comisia mixt[.
DI Balc5 C-tin: Sd stabilim in ce datl mergem in teren.
Dl Radu M.M.: Sdptdmdna viitoare, joi in data de 06.04.2023, diminea[a.
Dl Balc[ C-tin: Deci s-a stabilit pentru data de 06.04.2023, ora 08:30. Ne intAlnim la primarie.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdrAre ;i cu 15 voturi -pentru - este adoptutd

HofirArea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 31 din 28.03.2023.



9. Proiect de hotirire privind insu;irea Raportului de evaluare privind stabilirea valorii
redeven{ei/valorii de piafi a "terenului intravilan in suprafafl de 50976 mp", situat in comuna
Schitu Golqti, punct "Fostul SNC", jude{ul Argq.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedinf6: proiectul de hotdrdre gi referatul de
aprobare nr.2801122.03.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti gi raportul de specialitate nr"
28021 22.03 .2023 intocmit de secretar.

Proiectul de hotEr6re a primit avizfavorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 qi nr.3.
Dl primar: Noi am mai I6cut un pas. S-a frcut o evaluare pentru stabilirea valorii de piafd dacd se

va vinde. Este vorba in total de50976 mp, sunt doud loturi, cele pe care le-am discutat data trecutd dar Ei
cota indivizd din drum. La 50976 mp valoarea de pia{6 dacd l-am vinde este 3,5 euro/mp care inseamnd
877810 lei. Asta pe de-o parte. Dacd am concesiona pe 20 de ani, valoarea redeven{ei este de 3l I l5 lei.
Adica cdnd o sd mergefi acolo este bine s[ ave(i in vedere qi aceste amdnunte.

Avem qi un raport de evaluare prin care s-a stabilit chiria pentru terenul de 5615 mp folosit de SC
Ragas SRL. Chiria oricum este mai substan{ial6.

La luarea unei decizii eu v-am spus dacd este posibil Ei g5sesc o infelegere din partea dvs, dacd l-
am vinde am obline un pre! care ar mai acoperi nigte debite pe care le avem. Tot aga poate sd rdmAnd qi

la noi iar valoarea redevenfei este cea carcrezultd de acolo. $i intr-un cazqi intr-altul o sd fie o licitalie
public6, aceasta este procedura legald.

Dl Balc6 C-tin: Ideia este idiferent cum va fi se va face venit la bugetul local.
Sd nu mai ludm nigte decizii qi dupl aceea vin allii in urma noastr[ qi zic ia uite dle ce au f5cut aia.
in 25 de ani noi putem sd incasdm valoarea terenului, respectiv din redevenld Ei rdmdnem gi cu

terenul al nostru.
Dl Radu M.M.: in ;edin{a trecutd s-a luat hotdrdrea de dezmembrare a terenului. S-a lbcut

dezmembrarea pe un numdr cadastral 80193, inscris in Cartea Funciar[ 80193, pe care l-afi adoptat cu
majoritate. Numdrul acesta cadastral care spre surprindereamea, aparline Electromec-ului. A1i impdrlit
proprietatea Electromec-ului.

Dl viceprimar:La intrebarea aceasta cadastristul poate sd dea rispunsul cel mai bun.
Dl Radu M.M.: Eu am aceasta de la ANCPI. in proiectul de hotdr6re ;i peste tot face{i referire la

nr. cadastral 80193.
Dlprimar: Avem ginoi extras de carte funciard, este o gregeald de redactare. Avem extras de carte

funciard pe comuna Schitu Goleqti.
Dl Radu M.M.: Numdrul cadastral corect este 81993. S-a luat o hotdr6re de consiliu care s-a votat

cu aceastl eroare. Trebuie pusd din nou in dezbatere.
Dl viceprimar: in proiectul de hotdrire care s-a votat a fost trecutd aceastd gregeald?
Dl Radu M.M.: Da. Am zis sE v[d qi eu terenul cum arat5.
Dl viceprimar: Aduceli extrasul de cafte funciar5. Ce mare lucru sd verificdm.
Dl Radu M.M:Electromec-ul are doud proprietS{i cu doud cadastre, 5093 mp o datd qi I645 mp

incd o dat6.

Dl primar: Este o eroare, o greqeal[, doar existd carte funciar6. Dacd nu observa(i dvs imi atrdgea
aten{ia notarul public ;i veneam aici sd facem rectificarea. Trebuie sd o regldm acum. Putem acum sd
facem aceast6 rectificare, cu acordul dvs.?

Se modificd articolul din hotlrArea de dezmembrare qi se trece nr. cadastral care este corect. Dacd
sunte{i de acord!?

Dl $ipoteanu C.: Noi absolut, am venit pentru cd lucrurile nu se opresc aici. Deci v-am demonstrat
negru pe alb, ce a fEcut dl Sorica cu acele terenuri. Eu am sd intervin qi sd vi ardt altele qi mai mari.

Dlprimar : Deci sunteli de acord sd modificdm hotlrdrea nr.15128.02.2023?
Dl $ipoteanu C.: Da. Modificafi hotdrdrea, cu data de astdzi qi o supune{i la vot.
Dl Radu M.M.: Nu s-a consemnat chiar exact ce spuneam , partea aceia de poduri rulante sunt pe

domeniul public al comunei Schitu Goleqti.



Aici ideia este cd el a inchiriat, aici voiam sd ajung cd posibilitatea este qi a noastrd sd inchiriem
pe viitor. Asta nu inseamnl cd acum dac[ il cump6r, sd zicem, degi este un pref derizoriu, el are
posibilitatea ca in 5 ani sI scoatl toat6 investilia qi chiar poate s[ iasi pe plui, pentru cI poate sd
subinchirieze, inclusiv halele acelea pe care le reabiliteazl acum. Probabil c[ asta este intentia. adicd
reabilitezi inainte s5 cumperi un teren sau inainte sd-l concesionezi. inchide un teren pe care n, it ur".

Dl primar: Intenfia lui este sd acceseze nigte fonduri europene.
Dl Radu M.M.: Se poate qi prin concesiune.
Dl primar: Da. Urmeazd ca noi sd stabilim ?n ce forml ii d[m terenul. Cert este faptul c6 putem

si oblinem niqte venituri la bugetul local.
Dl gipoteanu C.: Trebuie modificatd HCL nr.15128.02.2023
Se supune la vot propunerea dlui primar de modificare a nr. cadastral din titlul qi de la art.l din

HCL nr. 15/28.02.2023. Cu 15 voturi -pentru- este adoptatd Hofirirea Consiliului Local Schitu Golesti
nr. 32 din 28.03.2023.

Dl viceprimar:Lapct. 9 aveam un raport de evaluare pentru stabilirea valorii redevenlei sau valorii
de pia{d pentru terenul in suprafal6 de 50976 mp de la fosta SNC, haide{i sd rezolvim aceastd problemi.

Dl primar: Nu conteazd ordinea in care sunt luate aceste hotdrdri, dar trebuia luatd ;i aceast6
hotirAre de modificare a numlrului cadastral pentru acel teren.

Dl $ipoteanu C.: Trecem Ia valoarea redevenfei stabilite de evaluator. $i vorbim despre doud
rapoarte de evaluare, unul de concesiune qi unul de vdnzare, care nu au nr. de inregistrare. Nu sunt
inregistrate.

Dl primar: Sunt inregistrate dar numerele de inregistrare au fost trecute pe adresele de inaintare.
Dl $ipoteanu C.: La data de 02.04.2020, acelaqi evaluator, vorbim de aita evaluare, evalueazd un

teren vecin la 480 de euro, echivalent 2500, respectiv 695 lei/mp/lun5, pentru o suprafafd de 2500 mp
pentru ?nchiriere.

Dl primar: Avem qi acum, o si vedeli, aproximativ acelagi pre!. Deci existl o altd procedurd ca s[
evaluezi un teren pentru chirie a$a cum existE alta pentru vdnzarc.

Dl $ipoteanu C.: Acest evaluator spune cd nu a avut acces la informalii privind tranzac\ii recente
de proprietate in zona s]udiatd, pentru a face o analizdcomparativd. Vorbim de primul raport de evaluare,
cel pentru concesiune. intr-o astfel de situafie, evaluatoruliacd nu are in localitate situalii similare, poate
sd ia din localitatea vecinS, respectiv din C6mpulung. Chiar e obligat sd facd acest lucru.

Dl primar: Cdteodatd, dac[ noi intrdm in nigte polemici din astea, la astfel de proiecte de hotdrdre,
dle secrtetar vI rog sd le scanali in intregime gi sd le trimiteli cumva, pentru cA suni aici ;i alte t"renu.i
care sunt intr-o procedurS.

Data viitoare vd prezentdm raportul de evaluare pentru inchirierea terenului folosit de SC Ragas
SRL.

Dl $ipoteanu C.: Eu vin cu urmdtaoarea propunere. Haidefi cd vdd cd vorbim degeaba.
Eu apreciez cd sunt elemente de fals intelectual sdvdr;ite de evaluator. Are positiilitatea sd refacd

urgent acest raport, cu valoarea reald. Dacd nu, lucrurile se vor complica gi mai mult.
Repet, are posibilitatea s6 refacd raportul de evaluare.
Dl primar: O valoare de 3,5 euro/mp, valoare de piafd din zona aceea,vi se pare foarte micl?
Dl $ipoteanu C.: Este foarte micd qi vd spun cd Prim6ria Schitu Golegti a cumpdrat terenul de la

sala de sport cu 12 eurolmp
Dl primar: Nu este adevdrat. Cu 5 euro/mp s-a cumpdrat de la familia Andreescu.
Dl $ipoteanu C.: Venili cu documente.
Dl primar: Desigur, vd prezentdm contractul de vdnzare-cumpdrare, in care s-a stabilit preful injur de 5 euro/mp.

$i noi am vdndut de exemplu, terenul unde are acum parcare Biserica Evanghelicd Rom6n[ din
Schitu Golegti, cu 10 euro/mp. Dar aici terenul a fost mai mic qi cu acces la stradd.



Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hot[rdre qi cu 9 voturi -pentru - , 5 abtineri
(Balcd C-tin, Boghez G.M., Neagoe L.1., Pdtra;cu F., Radu M.M.) ;i 1 vot - contra- ( Sipoteanu C.),
este udoptutd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 33 din 28.03.2023.

10. Proiect de hotlrffre privind rezilierea contractului de inchiriere nr. 581115.02.2004
astfel cum a fost modificat qi completat prin actul adi{ional nr. 7064129.08.2017 ;i prin actul
adi{ional nr. 43/03.0 1.2019.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. gedinfd: proiectul de hotdrdre qi procesul -
verbal cu nr. 2795122.03.2023 iniliate de cltre un grup de 4 consilieri locali din comisia de specialitate
nr.l qi raportul de specialitate nr. 2798122.03.2023 intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit aviz favorubil din partea comisiei de specialitate nr.1.
Dl Radu M.M.: Am o neldmurire cu privire la avizul comisiei nr.3. Cum a fost avizul, pentru ci

am fost 2 membrii - pentru- qi 2 membrii -contra-.
Dl viceprimar: Pre;edintele comisiei cum a votat? Nu aveli preqedinte?
Dl Radu M.M.: $i mai am o rugdminte la dl secretar. DupE fiecare proiect de hotdrAre supus la vot,

v[ rog s[ ne spune{i dac6 a fost adoptatS, sau nu a fost adoptatS, o hot[rdre a consiliului local, ca sd fie
clar pentru toatd lumea.

Dl secretar: La punctul anterior s-a adoptat hotlrArea nr. 33 din 28.03.2023, cu 9 voturi -pentru-
iar la celelate mai dinainte, au fost adoptate hotdrdri cu l5 voturi -pentru-.

Dl Duhomnicu N.: Dl Grigore s-a adresat direct cdtre mine c6nd a venit cu acea foaie, cd nu i-am
spus ce acte sd ne prezinte. Ba, i s-a spus public in gedin!6, sd nu mai spund cdnu a auzit.

Dl Boghez G.M.: Vreau textual domnule, ce documente trebuie prezentate?
Dl Duhomnicu N.: Nu a venit pdnl pe pe data l5 martie 2023 cu niciun document. Ne interesau

documentele legate de firma sa qi cele legate de spaliul inchiriat la Complexul Ldz[regti. Pe acestea trebuia
sd le aduc[. Pe toate.

Neaduc6ndu-le pdnd ladatade 15 martie2023, a\ivdzut gi dvs ce s-a consemnat in procesul verbal
al comisiei. L-am inaintat cdtre dvs pentru a se lua o hotdrire. Eu atAt am de spus, dacd ceilalli membrii
din comisie mai au de completat, e treaba lor.

Dl Grigore de fiecare datd ridicdtonul mai mult ca noi incercAnd si ne intimideze. Aqa cred eu!
Sau mai existl varianta, tocmai ce vorbeam mai devreme, sd ap[r6m interesele cet[{enilor. p6i aici dl
Grigore din ce pozitrie vorbegte, in calitate de cetdfean sau in calitate de consilier local? Din punctul meu
de vedere nici n-ar trebui s[ deschidl gura in momentul acesta. Dar acum face ce considerd. E treaha
dumnealui.

Dl PStragcu F.: Nu este chiar aqa! Pdi acesta este un caz, dar nu e chiar asa.
Dl Duhomnicu N.: Vorbim de cazul de aici, domnule p[tra;cu.
Dl Pdtragcu F.: Afi spus aici cd firma care func{ioneazdacum in spa{iul din complex scoate bonuri

pe numele acestei societSfi. 1.

Dl Duhomnicu N.: Da, pe o societate cu care primdria nu a incheiat niciun contract.
Dl Pdtraqcu F.: Nu are niciun contract. Are vreun contract cu dr Grigore?
Dl Duhomnicu N.: Spafiul de acolo, in momentul de fa{5 este inchiriat firmei SC Gribo Andre

Alex SRL, printr-un act adifional, nu printr-un contract.
Dl Pdtragcu F.: Spunefi cd dl Grigore a cesionat spa{iul inchiriat?
Dl Duhomnicu N.: Nu am spus cd a cesionat, am spus cd nu iqi desfrqoard activitatea acolo. Asta

am spus.

Dl P6tra;cu F.: Pdi dac[ este asociat?
Dl Duhomnicu N.: Pdi cum i1i desfigori activitatea dacd es{i cu altd firmd qi tu ai inchiriat cu altl

firma.
Dle Pdtra;cu, ai o firmd, eu ili dau un spaliu gi ne inlelegem cd tu cu firma aceasta vinzi anumite

produse. Tu ili schimbi firma sau ili faci treaba ta, fdrd, sE md intrebi pe mine. Mai ai aceiaqi firmd, sau
nu?

l0



Dl Pdtraqcu F.: Eu v-am intrebat dacd scrie undeva c[ nu are voie sd se asocieze?
Dl Duhomnicu N.: Prin contract da, scrie.
Dl viceprimar: Contractul este clar.
Dl Pdtraqcu F.: Pdi md asociez cu el ca sd mai fac o treab6, sI pot si plitesc chiria, sd-mi iasd bani

sI dau la stat, sd tr6iascd toatl lumea.
Nu este corect ce a scris comisia in procesul verbal.
Dl Duhomnicu N.: Contractul de inchiriere este incheiat cu SC Domo Gribo SRL, actul adilional

este cu SC Gribo Andre Alex SRL gi acum se elibereazd bonuri pe o altd firm5.
Dl Pdtraqcu F.: Nu conteazd cine vinde!
Dl Duhomnicu N.: Vedem in instanfd!
Dl Radu M.M.: Acum intreb qi eu, c[ ali scris aici de documente ce ar mai fi. Bun! Sunt niqte

contracte pe care le-am vdzut qi eu. Nu qtiu cine e proprietar, cum e proprietar, am vdzut firmele. Sunt
incheiate niqte contracte gi nigte acte adi{ionale pe care puteali sd le scoateli de la primirie. Primdria le
define. Asta spune in momentul c6nd vine cineva gi a {Ecut un act adilional care este $tampilat gi semnat
de primar, secretar qi contabil. $i dacd actul acesta adilional nu e pus pe ordinea dezi a unei ;edin!e, nu
este aprobat prin hot[rdre a consiliului local, nu qtiu dac[ e vina locatarului. Da, nu ;tiu, at6ta timp cdt este
semnat de prim6rie.

Dl Duhomnicu N.: Vrei sd spui cd de fapt, cd,in caztrl actului adilional, nu e vina dlui Grigore c6
existd acel act adilional. Asta vrei sI spui!?

Dl Radu M.M.: Oricine ar fr , atdtatimp cdt este semnat gi stampilat ...
Dl viceprimar: Sunt clauze de reziliere domnule Radu, poate nu qtili de aga ceva!? Dac6 este

semnat de primar qi de contabil, nu se poate rezilia?
Ba da! Prin faptul cd nu se respectd contractul. in contract scrie clar cd societatea care a inchiriat

acest spaliu este obligatd s6-qi desfr;oare activitatea. La ora actualil acolo igi deslEgoarS activitatea o altd
firmd. Deci firma care a incheiat contractul nu-qi face datoria.

Dl Pdtraqcu F.: Eu cred cd nu scrie in contract cd nu are dreptul s[ se asocieze. $i nu e numai
sociatatea aceasta. Toate sunt aga. $i Gruia gi altele. Toate sunt la fel.

El are asociere. Cum nu are voie?
Dl Boghez G.M.: Chiria la primlrie o pldteqte SC Gribo Andre Alex SRL, nu o pl6teqte SC David

gi Maria Top SRL.
Dl Balci C-tin.: Nu este bine. Eu am zis mai demult cd ar fi trebuit s[ reziliem toate contractele

actuale qi sd facem altele noi, dup6 investilia care s-a ftcut acolo.
Dl viceprimar: Ia spunefi dle secretar, ce scrie in contract la obligafiile locatarului?
Dl secretar: Una dintre obligafii este sE foloseascd spaliul inchiriat potrivit destinaliei sale.
Dlviceprimar: Numai atit qi este suficient.
Dl Pitragcu F.: Pdi Ei ce face altceva cumva?
Dl Viceprimar: Pdi nu face nimic. :

Dl primar: Existd aceast6, s5 zicem aqa, crizdde procedur[, cI nu s-a luat acordul consiliului local
la incheiarea actului adilional. S5-l iau acum pe consilieruljuridic Schiaucu P. gi sd-l aduc aici, dar nu
gtiu ce-ag mai putea sI rezolv. Dl Grigore gtia destul de bine cd trebuia sd ceard aprobarea consiliului local
aga cum s-a mai cerut in cazul altor sociatafi, aprobare pe care nu a avut-o.

Acum din punctul meu de vedere, pentru cd lucrurile au evoluat foarte mult in aceastd direc{ie iar
dumneavoastrd qtifi o parte din lucrurile pe care le vedefi in consiliul local. Dar dacd venili un pic pe la
dl secretar o sd vede{i gi alte lucruri, gi ce pldngeri gi ce institulii sunt abilitate s[ dezbat5 asupri acestei
probleme. Eu am iniliat anul trecut doul proiecte de hotdrdri ;i nici unul nu a trecut. M6 refer la
urmdtoarele proiecte de hotar6re:

l. sd i se aprobe dlui Grigore sau firmei pe care o reprezintd, subinchirierea cdtre SC David si
Maria Top SRL qi nu s-a aprobat.

2. pentru cd lucrurile au evoluat intr-o direcfie foarte proastd pentru primdrie gi pentru comund, am
cerut rezilierea contractului de inchiriere, pentru cd oricum instan{a stabile;te dacd actul aditional este
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valabil, dac[ contractul inifial este valabil, dacd s-a incilcat legea, qi nici acest proiect de hot[rdre nu s-a
aprobat de consiliul local.

Pentru cd consiliul local administreazi domeniul public gi privat gi eu am gi experienla altor
comisii gi a altor consilii locale in care comisia de specialitate nr.l igi ftcea foarte bine treaba qi stabilea
cui inchiriazd, de ce inchiriazd,fdceaacele proceduri de licitalie, am mandatat aceasti comisie sd se ocupe
de treaba aceasta. Altceva ce pot sd v[ spun !?

Dl Pltragcu F.: Da, dar dac6 in contractul lui cu primdria nu scrie sd nu se asocieze. De ce scrie ei
cd a incdlcat contractul, cd el nu a subinchiriat, nu a cesionat.

Dl primar: Acum s-a venit in fala dvs cu un alt proiect de hotdrdre, cu care am venit gi eu anul
trecut in luna septembrie, care nu s-a aprobat. Acum poate s[ se aprobe sau s5 nu se aprobe; rdmdne
oricum deschisd calea instanfei care inseamnd judecatd.

Dl Boghez G.M.: Dar c6nd am frcut cerere de subinchiriere gi cesionare, la Gruia s-a putut, la
mine nu. S-a putut. Deci unii au drepturi, allii nu au drepturi. Nicio problemd

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 9 voturi -pentru -, o ablinere
( Balcd C-tin) ;i 5 ablineri de la vot (Boghez G.M., Neagoe L.1., Pdtra;cu F., Radu M.M. ;i Sipoteanu

C.), este adoptutd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 34 din 28.03.2023.

11. Prezentarea Raportului privind starea economici, sociall qi de mediu a Comunei
Schitu Goleqti, in anul 2022.

Dl primar: Daci ave{i neclaritdli, solicitSri, intrebdri, vi stau la dispozilie
Dl Radu M.M.: Mai avem 5000 de locuitori? Aceasta este intrebarea.
Dl primar: La data de 0l iulie 2022 aceasta era popula{ia localita{ii noastre. Am inform a\ia c6,la

0l iulie 2023 o sI avem 4950 de locuitlri.
Dl Balcd C-tin : Are cineva ceva intrebdri referitor la acest raport.
Sau dvs dacl aveli vreun aspect pe care l-afi sesizat in momentul in care afi conceput acest raport.
Dl primar: Am omis faptul c[ au fost doud incendii la proprietdfi, in anul trecut, nu numai unul. A

mai ars si atelierul sau garajul dlui Dulan

12. Informare privind lucrlrile executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna
februarie 2A23.Informare privind lucririle efectuate in luna februarie 2023 decltre contravenien{ii
care au avut de prestat activitf,{i in folosul comunit5{ii ;i de cltre persoanele cu sancfiuni penale
care au avut obliga{ia d^e a efectua munci neremuneratl in folosul comuniti{ii locale.

Dl Nicoard Gh.: in luna februarie au fost 70 de dosare ale cdror titulari erau obligali sd-gi faci
numdrul de ore. 5 dosare nu au fost puse la platd pentru c5 nu gi-au efectuat orele de muncl stabilite.

Cei cu amenzi contraven{ionale au inceput sd mai vind pentru c[ li s-a adus la cunogtinld de la
polilie. Li s-au reinoit citaliile pentru amenzi qi au inceput sd mai vin6, ?n special femeile, barbatii mai
pulin. La cei cu amenzi penale vin sd-qi fac6 perioada de pregdtire aici la noi in termenirl stabilit de lege,
in cei doi ani. Deci iqi fac orele cAnd sunt in concediu, c6nd sunt liberi.

Dl Balcd C-tin: Nr. de persoane la ajutor social care este?
Dl Nicoarl Gh.: Luna trecut[ am avut 70 de dosare, deci 70 de titulari de ajutor social.
Dl Balcd C-tin: Comparativ cu anul trecut au crescut sau au sc6zut?
DlNicoar[ Gh.: Nu ;tiu sd vd spun exact, dar iarna cregte numdrul lor qi vara scade.
Dl Enache Gh.: C6!i ave{i pe zi, a;ain medie ?
Dl Nicoari Gh.: Sunt cerc 6-7 persoane.
Dl Balcd C-tin: Cdtla sutd din nr. de beneficiari de ajutor social fac parte din cdtunul Ruddrie?
DlNicoard Gh.: 90;iceva %.
Dl Balc[ C-tin: Ca sd vd dafi seama si de gunoaiele acelea care sunt acolo. De aceea am pus aceastd

intrebare.
DlNicoard Gh.: Acele gunoaie nu sunt ale lor. Acele gunoaie sunt ale noastre, ale comunei. Ei ]e

iau ;i le duc in cdrute, pentru o luicd sau pentru 10 lei.
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Dl viceprimar: Cine ii incurajeazd?
DlNicoar[ Gh.: Deci, noi iiincurajdm, noicet6lenii.
Dl Balcd C-tin: Vd pun gi eu o intrebare. Dacd ii ponteazd, dacd le dau de muncl sd ecologizeze

zona aceia, timp de o lund de zile? S[ staJi cu ei numai acolo. S[ nu mai aibd acces in partea aceasta.
Dl viceprimar: V5 pun qi eu o intrebare. Ati fost la Tdnlseqti? Acolo nu vezi o bucat6 de h6rtie, nu

vezi nimic. E perfect. Iatd ce inseamn[ sd te ocupi.
Dl Enache G.: Deci cine se ocup6?
Dl viceprimar: Pentru c[ este bariera, de aceea nu sunt gunoaie.
Dl Nicoard Ch.: Nu trebuie s5 se interpreteze cd folosim beneficiarii Legii 41612001in inreresul

asocialiei. E o altl problemd. Dar cu acordul dvs se poate face treaba aceasta. Eu sunt de acord.
Dl viceprimar: Noi muncim foarte mult pe Rdul Tdrgului, de la Burneqti in jos.Toatd lumea atdiat

vila de vie, au adus crengile, cocenii de porumb qi altele.
Dl Pdtragcu F.: Dle Nicoard, ast6 vard nu afi cosit peste tot. S-a zis cd o sd cad[ bruma qi toatd iarba

o s5 fie pe jos. Acum se vede foarte urdt. Nu zic sd cosili acum, dar la toamnd trebuie cositd toatd iarba
crescut6.

Dl Nicoar[ Gh: in legiturd cu acele silcii de la $utac. Anul trecut am tiiat cdteva dintre ele si
vArfurile le-am toaletat. Am avut niqte reproguri din parte dumnealui, pentru cI au fost puse de el.

13. Diverse.

Dl Balcd C-tin: Avem doud cefreri din partea a doi crescdtori de ovine care doresc acordul nostru
pentru pdqunatul in z[voiul comunal cu ovinele pe care le de]in. Este vorba de Lobodan Radu-Florin si
Ungureanu M ihei!5-llie

Dl primar: La Lobodan avem o singurd chestiune. Poate pSguna cu oile p6ni la Edu, pentru cd de
acolo pAnr la limita cu Cdmpulungul, pe partea st6ng6, p6gunea este a asocialiei.

Dl viceprimar: Dacd vor fi de acord cu inchirierea acestor terenuri, eu le-aqi impune o condilie prin
faptul ca sd colaboreze gi sd ajute la intre{inerea curf,leniei pe Z[voiul Rdului Tdrgului.

Dl Enache G.: $i ldrd cdini.
Dl Pdtragcu F.: Da, aqa este sd nu-gi mai batd joc de noi, Vin cu cAte 5-6 c6ini astfel ?ncdt nu mai

poate trece nimeni prin zrvoi. Deci sd le aprobdm, dar sd le fie clar, fErd c0ini.
Dl BalcS C-tin: Eu am s5 md ablin de la aceste cereri, pentru cd nu sunt de acord, fiindcd nu au

deloc grij[ de acele terenuri. Anul trecut sau acum doi ani c6nd consiliul local qi-a dat acordul pentru
respectivele suprafefe, s-a stipulat acolo si aibd grij[ qi sd intrefinl terenul respectiv, sd aibd grija de
vegetalia forestierd, lucru care nu s-a intdmplat. Aga cI eu unul md abfin.

Trebuie sd foloseascd terenul dar cu un anumit nr. de ovine. Pentru cd dacdau oi mai multe, sd se
ducd cu ele la munte.

Dl viceprim arHai sI facem qi o predare-primire, in cazul acesta ca sd facem ceva statutar.
Dl Balcd C-tin: Nu mai spun cd terenurile oamenilor din zonaPriboaia care sunt bfectate zilnic de

aceste animale. Pe Coasta Mare, dl Ungureanu merge pe toate terenurile, are 4-5 cdini dupd dumnealui.
Nu te po{i duce la teren. Sd vini cu un nr. limitat de ovine, nu cu 600 de oi pe o porliune de c0teva hectare.

Dl primar: La acest punct "Diverse" vreau sd fac dou6 anun{uri:
I . In data de 17 aprilie 2023, a doua zi de Pa;ti, incepdnd cu ora 17:00, suntefi invita{i cu tolii la a

doua edifie a Balului de Pa;te, la Cdminul cultural "Emilian Cortea" Schitu Goleqti. Va fi o sirbltoare ca
qi anul trecut. O sE fie frumos, o sI vedeli. Avem gi ceva surprize. Mai mult frr5 bani. Avem formatiile
noastre qi colaboratorii noqtrii.

2. Cine are animale de casd, cdini, pisici, dacd, vreli si le sterilizafi, in zilele de 12 aprilie gi l3
aprilie, medicii veterinari de la Zmeura vin aici la noi, incepdnd cu ora 09:00. Este bine s[ v6 programati
pentru cd ziua de 12 aprilie este deja ocupat6. Se vor steriliza un num6r impresionant de animale: 20 de
pisici gi 4 ciini. Trebuie sd le acorzi un sfert de ord pentru o operafie.
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Dl Prtragcu F': Este bine cE se organizeazd, ceva evenimente de pagte. chiar md refeream Iacdminele culturale ci nu prea se face nimic. Se mai poate face qi cate un rp."""rf .
Dl primar: Mfline 29 martie esteteatru de papuqipentru copiii de la qcoal6.
Dl Pdtraqcu F.: Este foarte bine. Dar t" pout" si faceli qi un spectacoi ,ul mare. sd vind lumea dela noi, si inceapd sI mai facl gi altceva.
DlNeagoe L.I.: c6nd se va pune ogrinda qi pe urila de ra mine.
Dl primar: $tiu c6 a fost comandati.
Dl Neagoe L.l.: De la clidirea aceea de la gcoala Schitu Golegti s-a recuper at ceva?Dl viceprimar: ceva lemn de foc. $i caremidas-a mai recupeiat. arn uJu, ceva aici la primdrie.Dl Pdtraqcu F-: Eu vreau sd-i felicit pe cei doi consilieri locali noi. $i ;;;u, s6 vd intreb ;i pe dvs,fiindc[ a venit dl Dobre c., ce facem 

"u 
..iipu de fotbal? ca sd facem echipa de fotbal ne trebuie terende fotbal.

Dl primar: Dacd facem terenul avem jucdtori?
Dl Pdtraqcu F': Avem 5-6 jucdtori de la Schitu Goleqti care merg in fiecare duminicd la Boteni.Mai este gi Nicuqor Dufan care la feljocd gi el in alt[ localitate. Sunt dinlr-o dat6 6-7 jucdtori.
Trebuie frcut terenul. Trebuie adus nisip gi nivelat gi apoi pusd iarbd.
Dl viceprimar: Problema este destul de delicatd pentru c[ terenul este l6ngd sta{ia de la gaze. ceide la gaze trebuie sE vind mereu. Nu po{i sd re ingrddegti accesur.
Dl Dobre c': Eu pot lua legrtura cu to{i. Dar micar sd fie o.k., sd nu se mai certe iarfui. Unde joaclacum nu scot o vorbd dar cand vin aici incep sr se certe. $i sa platim numai fentru cartonaqe rogii qicartona$e galbene, ce rost are.
Dl Pdtraqcu f': La iluminatul public, vdd cd lampile se aprind gi se sting mai bine. Acum v6d castau aprinse mai mult pe timp de zi, dacddl Boceanu pout. ,a le regleze mai biie.
v-am rugat pe dvs sr facefi ceva cu toaleta dela Biserica valea pechii. A{i blocat-o pe cea veche?Dl primar: Ideia este cd sunt brocate amAndoud, qi cea u..r.,. gi"";;;;. '
Dl Nicoard Gh: Cea veche este blocatd
Dl Pdtraqcu F.: cu contractul de concesiune de la spitalul minier s-a mai frcut ceva?Dl primar: Nu s-a frcut nimic dar s-au prdtittaxere ra zi.
DL Pdtra;cu F.: Energia erectricd de ac-oro cine o plrtegte?
Dlprimar: Deocamdatd pldtim tot noi.
Dl Pdtragcu F': Nu este corect. Se poate imputa. Am rugdmintea dacd se poate si plateasci stoiana-,M6car at6ta lucru.
Dl $ipoteanu C': La Ruddrie, I6ngd Dumitrache Haralambie, la ultimul st6lp trebuie inlocuit unbec care s-a ars. Am fost Ia o acfiune.cu jindarmeria qi u*io.ru beznd,totald.
DI Radu M'M': In costil[ sr avem in vedere dacd nu vine cu canalizareasau dacd vine canalizareamai repede, trebuie un rimitator de vitezdintre Heroiu qi Stanciu.
Dl viceprimar: o subtraversare cu ciment, u".urtu este cea mai bun[, o facem i.ediat.Dl Radu M.M.: $i ag fi vrut ca acoraradna David, s[ fie adus6 ri,rr. pi",.a.
Dl Nicoar6 Gh': Am zis sd se maitaseze pulin qi apoi sd ducem ni;te balastru sau niqte macadam.Dl Boghez G-M': in targul sdpt[mdnal Lltzdieqti,in poiana bisericiiera un loc de 200-300 mp undese mai jucau copiii' De un an gi jumdtate a fost o.uput 

", nift" cdrdmizi,bollari. Sd ne prezentafi qi noudcontractul de inchiriere la qedin{a urmdtoare.
Dl primar: Nu este niciun contract de inchiriere. A fost un acord verbal. Dar acolo vafr organizarede qantier pentru canalizarc, cI in altl parte nu qtiu unde.
Dl Boghez G.M.: Deci de un an si jumdiate terenur este ocupat.
Dl Enache G': Aq vrea sd vE aduc iminte, dacd s-au ?nceput lucririle de refacere a ffint6nilor.Dl viceprimar: Asteptdm o.k.-ul de la contabilitate. Deocamdat6 nu sunt bani.Dl Balcd c+in: Am frcut a$a o remarcidin raportul prezentat de dl primar pentru anttl2022. Amnumdrat angaia[ii de la societd{ile mai mari din localitatea noastrd qi pare caiae c6t bunicel.
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Eu zic cd trebuie sd depunem un pic eforturile noastre, resursele noastre. Adicd pentru oamenii
aceia care vor sI facd o investifie, eu merg ?n continuare pe ideia pentru concesionare qi cu obliga{ia de
extindere a nr. de angajafi.ldeia e sd le acorddm nigte facilit[li fiscale din partea noastr6. Eu zic c[ legea
ne-ar permite, nu cred c[ ne ingrddegte cu aqa ceva. Este p[rerea mea. Asta ca o perspectivd pe viitor
pentru dezv oltarea I ocal itdli i

Nemaifiind disculii in gedin{a de astdzi

$edinla se incheie in jurul orei 19.26'

Drept pentru care s-a incheiat prezentul

Preqedinte de;edinld,
BALCA CONSTANTIN

preqedintele de gedin![ declard inchise lucrdrile acesteia.

proces verbal.

Secretar general al comunei,
vliDaci a{riux
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